



HORAIRE DE PRATIQUE GSSCC 2016 IPO PRACTICE SCHEDULE

Please keep in mind all rules will be enforced and improper conduct may lead to disqualification. We ask for your cooperation in being respectful of the set times. You will be advised when 2 minutes are remaining.

Soyez avisés que tous les règlements seront vigoureusement appliqués et que tout comportement indigne pourrait conduire à une disqualification. Nous demandons votre coopération et d'être respectueux de l'horaire. Vous serez avisé lorsqu'il vous restera 2 minutes de temps.

All competitors are allotted a total time of ten (10) minutes. These minutes are pooled within a region and may be shared solely within your respective region. Sportsmanship and teamwork are expected within each region for fair planning of all competitors.

Dix (10) minutes de temps est allouées à chaque compétiteur. Ces minutes sont groupées par région et ne peuvent être partagées qu'à l'intérieur de la région respective. L'esprit sportif et le travail d'équipe est de mise afin de permettre une planification juste pour chaque compétiteur.

A local club, IPO-Sports is 10 minutes away and has opened its field to all competitors. The address is 468 Rang St. Andre. You can reach out to Max Dubuc for any assistance at 450-278-2669 or copy paste the link below.

Le club local, IPO-Sports est à 10 minutes des lieux et offre son terrain aux compétiteurs. L'adresse est le 468 Rang St-André. Vous pouvez rejoindre Max Dubuc au 450-278-2669 ou copiez-collez le lien ci-dessous.

<https://www.google.ca/maps/place/468+Rang+Saint-Andr%C3%A9/@45.6929751,-72.9711007,12z/data=!4m2!3m1!1s0x4cc8501709a7b05d:0x859107d5979df791>

7:00--- 8:40 Region Quebec

10: Lamarche, Lauzon, Coté, Vacek, Pomminville, Strickland, Dubuc, Dethyse, Landreville, Bourque

8:45--- 9:55 Eastern Region

7: Fluegge, Winter, Winter, Alexander, McInnis, Day, Winter

10:00---11:40 Ontario Region

10: Rawlinson, Van Der Veen, Marhan, Jones, Jones, Bouzkova, Fox, Fox, Donnelly, Bulloch,

BREAK 35 minutes

12:15---13:15 Prairie Region

6: Leblanc, Novak, Kopecky, Oxsengendler, Kemick, Gay,

13:20---14:20 Western Region

6: Collins, Chaloner, Sinclair, Trouton, Murphy, Price

14:25---15:15 USA

5: Phillips, Daabakk, Porter, Lanouette, Marschhausen

